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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell 6 milliárdért új székház az évek óta nem 
ülésező Corvin-lánc Testületnek?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A hvg.hu portálon megjelent „6 milliárdért költözik új székházba a testület, amely évek óta egy
ülést sem tartott„ című cikk szerint az utolsó simításokat végzik a kívül-belül felújított Róheim-
villán, ahol 1918-ban Tisza István volt miniszterelnököt meggyilkolták, és most ez a Corvin-lánc
kitüntetést adományozó testület otthona. Nagy sürgés-forgás nem várható, mivel utoljára 2019-ben
üléseztek és új kitüntetett sem volt 2018 óta. A székházban lesz zene- és szivarszoba, tízmilliós
zongora, sok bútor és 72 műtárgyat is vesznek.

„Az, hogy az utolsó simításokat végzik a Róheim-villán, nemcsak a videókon látszik – eszerint a
bútorok  egy  része  és  a  csillárok  már  a  helyükön  –,  hanem  azon  is,  hogy  nemrég  írtak  ki
közbeszerzést korhű műtárgyak vásárlására is. Ez egy speciális, egyszereplős verseny lesz, ugyanis
a testület egy régiségkereskedőnél már kinézte a teljes, 72 tételes műtárgylistát: 

Mednyászky-,  Keleti-,  Ligeti-,  Lotz-  és  Czóbel-festményeket,  szobrokat,  vázákat,  dísztárgyakat,
tükröket és öt állóórát vásárolnak.

Ugyan a műtárgyak beszerzési ára még nem ismert, mindenesetre az eddigi tételeket összeadva
kiderül, hogy a Corvin-lánc Testület új otthonának költsége – az ingyen kapott  eredeti  ingatlan
értékét nem számítva – nettó 4,6, vagyis áfástul bruttó 5,8 milliárd forint körül jár, így a végszámla
meghaladhatja  a  6  milliárdot  is.  A hvg.hu számos  kérdést  küldött  a  Corvin-lánc  Testületnek  a
Róheim-villa  felújításával,  a  testület  működésével,  gazdálkodásával,  tevékenységeivel,  valamint
jövőbeni terveivel kapcsolatban, ám cikkünk megjelenéséig nem kaptunk választ.”
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